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Abstract (en)
[origin: WO2015067395A1] The invention relates to a mounting device (10) for mounting a guide blade (34) to be mounted in a blade groove
(32) of a turbine (31). The mounting unit (10) comprises a clamping unit (11) and a pressing unit (12). Here, the clamping unit (11) is designed to
produce in the blade groove (32) a non-positive connection in a circumferential direction (24). The pressing unit (12) is arranged behind the clamping
unit (11) in the circumferential direction (24) and the pressing unit (12) is supported against the clamping unit (11) in the circumferential direction
(24). The pressing unit (12) is designed to apply a pressing force by means of a pressing piston (15) in an opposite direction to the circumferential
direction (24) in a mounting direction (16) and to transmit said force to the guide blade (34) to be mounted.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Montagevorrichtung (10) zur Montage einer zu montierenden Leitschaufel (34) in einer Schaufelnut (32) einer Turbine
(31). Die Montageeinheit (10) umfasst eine Klemmeinheit (11) und eine Stemmeinheit (12). Die Klemmeinheit (11) ist dabei ausgebildet, in
der Schaufelnut (32) einen Kraftschluss in eine Umfangsrichtung (24) zu erzeugen. Die Stemmeinheit (12) ist in der Umfangsrichtung (24)
hinter der Klemmeinheit (11) angeordnet und die Stemmeinheit (12) ist in der Umfangsrichtung (24) gegen die Klemmeinheit (11) abgestützt.
Die Stemmeinheit (12) ist ausgebildet, entgegengesetzt der Umfangsrichtung (24) in eine Montagerichtung (16) eine Stemmkraft mittels eines
Stemmkolbens (15) aufzubringen und auf die zu montierende Leitschaufel (34) zu übertragen.
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